



Indre Østfold  
kommune 2020

---

## Møtereferat fra møte nr. 4 - Delprosjekt: A3 - Eiendom, miljø og tekniske tjenester

---

<b>Medlemmer til stede</b>	Hans- Petter Vammeli, Erik Flobakk, Heidi Haakaas, Tore Ånesland
<b>Varamedlemmer til stede</b>	
<b>Forfall</b>	Per Arvesen
<b>Tillitsvalgte</b>	Jelena Poljak
<b>Hovedverneombud</b>	
<b>Andre</b>	
<b>Møtesekretær</b>	Tore Ånesland
<b>Møtested, dato</b>	01.12.2017

Konklusjoner	Ansvar	Frist
Sak A3 10/17 Kort referat fra delprosjektledermøte 29/11: <ul style="list-style-type: none"><li>- Plassering av landbruk, kjøkkentjenester, mm ble diskutert. Hans Petter sjekker ut synspunkter/vurderinger med bl.a. landbruksadministrasjonen og kjøkkentjenesten i kommunene. Endelig avklares dette mellom aktuelle delprosjektledere og prosjektleder. Frist 6/12.</li><li>- Omstillingsavtaler er under utarbeidelse</li><li>- Felles mulighet for å melde ønske om å delta i arbeidsgrupper</li><li>- Gevinstrealisering skal nevnes i mandatene</li><li>- Milepæler skal beskrives i mandatene</li><li>- Åpning for å jobbe på tvers både i delprosjekt og arbeidsgrupper</li><li>- Åpning for å endre mandatene dersom det avdekkes behov for dette</li><li>- Arbeidstrykket for medlemmer i gruppene er stor. Det må</li></ul>	H.P.V.	6/12

forventes en betydelig økning i arbeidstrykket.		
Sak A3 11/17 <i>Mandat</i> Gjennomgang og diskusjoner. Utsjekk av påpekninger fra delprosjektledermøtet.		
Sak A3 12/17 <i>Budsjett for delprosjektet</i> Gjennomgått og korrigert.		
Sak A3 13/17 <i>Evt.</i> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Felles epost til ansatte om interesse for deltakelse i arbeidsgrupper.</li> <li>- Gitt totalprosjektets stramme tidsramme er det behov for tilsvarende raske avklaringer i delprosjektet, inkl arbeidsgrupper.</li> <li>- Styringsgruppa har anbefalt at tirsdager og fredager avsettes til 5K arbeidet.</li> <li>-</li> </ul>		